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liót nem fizetett ki az önkormányzatnak. 
Győri Ottília felvetette, hogy gondolkod
nak az előző honlap visszaállításán.

Egy nagyszénászugi felszólaló a képvi
selő-testületet Budakeszi Város Titkos 
Társaságának nevezte és megkérdőjelezte 
működésükben a demokrácia alapszabá
lyainak betartását. Véleménye szerint a 
városi honlap feltöltését eredményesebb 
lenne ügyes kisiskolásokra bízni, hiszen 
sem az aktuális testületi meghívók, sem 
az előterjesztések, sem a jegyzőkönyvek, 
de még a közmeghallgatás meghívója sem 
található meg rajta.

A FŐ UTCAI JÁTSZÓTÉR

Egy kérdező a felelőst kutatta abban az 
ügyben, hogy a Fő utcai játszóteret egy 
víznyelő fölé építették, ami beszakadt. 
Szerencsére baleset nem történt. A kitérő 
válasz szerint ez nem Budakeszi felelős
sége, mert az építési engedélyt a budaörsi 
polgármesteri hivatal adta ki.

Álomvölgy

Arra a kérdésre, hogy az Álomvölgyben 
az egyszer már népszavazáson leszavazott 
beruházóknak miért engednek golfpálya
beruházást, Kertész Ferenc, a Pénzügyi és 
Vagyongazdálkodási Bizottság elnöke azt 
válaszolta, hogy a pályázatok önrészének 
biztosításához lenne szükség az itt kelet
kező bevételekre. A tárgyalások lassan 
haladnak, lehet, hogy nem is lesz belőle 
semmi.

Képviselői tiszteletdíjak

Ha ilyen nehéz a város pénzügyi helyzete, 
akkor a képviselők miért veszik fel tovább
ra is a fizetésüket? A kérdező Csömör Rita, 
Kovács Enikő, Nagy Ferencné és Somióvári 
Józsefné példáját említette, akik javaslatot 

tettek erre, de mivel a többi képviselő ezt 
nem támogatta, minden maradt a régi
ben. Kertész Ferenc megemlítette, hogy 
a pénzügyi bizottság javasolta a tisztelet
díjak 25%-os csökkentését és a telekadó 
bevezetését, de a képviselők mindkettőt 
leszavazták.

VÁM Design

A Kossuth utca és a Fő utca sarkán álló 
VÁM Design-épületről megtudhattuk, 
hogy minden a jogerős építési enge
délyeknek megfelelően történt ott, a 
parkolóhelyek kialakítása is (részben az 
épületen belül, részben parkolóhely meg
váltást fizettek az önkormányzatnak), 
s már csak az elektromos csatlakozás 
kiépítése hiányzik a használatba vételi 
engedély kiadásához, de ez is folyamat
ban van.

Iparcikk piac

Megtudtuk, hogy az iparcikkpiacon az 
önkormányzatnak nincs pénze mobil- 
WC-t bérelni, amitakörnyező zöldterületek 
bánnak.

Munkácsy utca

A Munkácsy utca Nagy Sándor utca felé 
eső szakaszán élőknek továbbra is marad 
az ígéret, hogy csak egy nagyberuházás
sal egybekötve készül majd el az aszfalt. 
Addig a Gamesz kátyúz.

Helyi vállalkozók

A helyi vállalkozók sérelmezik, hogy az 
önkormányzattól nem kapnak megrende
léseket: még szőnyegtisztításra is Újpestről 
kértek ajánlatot, ahol a magasabb ár mel
lett még több ezer forintos kiszállási díjat 
is kell fizetni.

Márciusban kezdődik 
az autóbuszsáv 

építése
2010. március 15-én kezdődik annak 
a középen vezetett autóbuszsávnak 
a kialakítása Budakeszin, amely a 
Temető utca és Budapest közigaz
gatási határa között épül majd meg 
350 millió forintos uniós támogatás
ból 2010. június 30-ig, a Nemzeti 
Infrastruktúra Fejlesztő Zrt. (NIF) 
írásos tájékoztatása szerint. A NIF a 
Budapesti Közlekedési Szövetség Kht.- 
val közösen nyert a Közép-magyar
országi Operatív Program keretében 
és még tavaly decemberben írta alá 
a vissza nem térítendő támogatásról 
szóló szerződést a budakeszi beruhá
zásra. A helyi önkormányzatot pénz
ügyi felelősség tehát nem terheli ebben 
a projektben.

Áz 1300 méter hosszú útszélesítéssel 
két forgalmi sáv halad majd Budapest 
felé, amelyikből a belső lesz a buszsáv, 
oldalán szigetszerű peronokkal. Az 
útszélesítésnek - hiába cáfolták nyílt 
levélben a polgármester korábbi tájé
koztatását egyes önkormányzati kép
viselők - áldozatul esik huszonnégy fa, 
köztük az a tizenöt is, amelyet nem
régiben ültettek a Budakeszi Szépítő 
Egyesület tagjai. A veszteség pótlására 
azonban kétszázhuszonöt darab facse
metét ültetnek majd a kivitelezők a 
beruházás alá eső Fő utcai szakaszon.

A NIF tájékoztatása szerint a busz
sávnak köszönhetően csökken a tömeg
közlekedés csúcsforgalmi menetideje 
és a gyalogosoknak könnyebben és 
biztonságosabban lehet majd átkelni
ük Budakeszi Fő utcáján.

Csatornázás Makkosmárián
Az évek óta napirenden lévő, 3,1 milliárd 
forintos európai uniós pálvázat is nagy 
érdeklődést váltott ki a közmeghallga
táson. A projekt egy új szennyvíztisztí
tó-telep létesítését és Makkosmária egy 
részének csatornázását foglalja magába.
A jelenlegi szennyvíztisztító-telep kapa
citása nem felel meg a város igényei
nek és a hatósági előírásoknak. Serény 
József, az önkormányzat vízügyi tanács
noka szerint már most ki lehetne tenni 
a Megtelt-táblát a telepre: mintegy 30 
családi ház rácsatlakoztatására van már 
csak lehetőség. Ezt a keretet betöltve 
csak zárt szennwíztározók létesítésével 
tudnak majd építési engedélyeket kiad
ni. Egy lakossági észrevétel szerint elég 
lenne a csapadékvíz szennyvíz-csatorná
ba vezetését megakadályozni és mindjárt 
más lenne a telep kapacitása.

Az eredményes pályázat feltételeinek 
megteremtése érdekében az idővel egyre 
növekvő, jelenleg 30%-on álló önerőt az 

önkormányzat víziközmű társulat létre
hozásával próbálja előteremteni. A BSZM 
(Budakeszi Szennyvízprojekt Megvalósító 
Nonprofit Kft.) elkezdte a tagok szervezé
sét, akik 250 ezer forintos hozzájárulással 
(állami támogatással együtt 312 ezer Ft) 
juthatnak majd a csatornához. Ha a társu
lat tagsága meghaladja az ötszázat, akkor 
működőképes az elképzelés. Kétharmados 
lefedettségnél a többiek kényszertaggá 
válnak. Érdektelenség esetén az önkor
mányzat más megoldással próbálkozik.

A beruházással érintett terület az idő 
múlásával egyre csökkent. Nagyszénászug 
már biztosan kimarad és Makkosmáriának 
azon részei is, amelyeket nem vontak 
belterületbe, ahol egy kilométeren keve
sebb a fizetőképes szolgáltatás igénybe 
vevő, mint 42, ahol a gerincvezetékre 
való rácsatlakozás közterületen nem, csak 
szolgalommal oldható meg és ahol az 
ellenlejtés miatt átemelő építésére lenne 
szükség. A kimaradó területek is beköt- 

hetők lesznek majd később, víziközmű 
társulatok szervezésével, a megfelelő meg
oldás megtalálása mellett. - hangzott az 
ígéret a közmeghallgatáson.

A részletekről az érintett területek lakói 
a BSZM ügyfélszolgálatán és a honlap
ján tájékozódhatnak. Az ott található 
térképekből azonban nem derül ki egyér
telműen az egyes ingatlanok sorsa, ezért 
érdemes rákérdezni.

Budakeszi Szennyvízprojekt
Megvalósító Nonprofit Kft.

Székhely: Budakeszi, Akácfa u. 18. 
Ügyfélszolgálat: Budakeszi, Szél u. 25.

Telefon: +36-30/513-1511 
e-mail: bszmkft@t-email.hu

Honlap: www.bszm.tk
Ügyvezető igazgató: Karsai Izabella 

A felügyelő bizottság elnöke Móczár Gábor 
Tagok: Serény József, Monostori Ernő 

(Az ügyvezető havi bruttó alapbére 
420.000.-Ft, prémium nincs a munka
szerződésben, végkielégítés a Mtv. szerint. 
A felügyelő bizottság tagjai 20.000 Ft tiszteletdíj
ban és 10.000 Ft költségtérítésben részesülnek.)
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